

REFERAT Ankercirkelmøde d. 20.11.2025 kl. 17.00 til ca. 20.00

Tid og sted		Hos Mette, Nørrebro, kl. 17.00	
Tid	Min	Emne	
		Indkaldt: • Anne Mette Lorentzen (valgt 2025) • Leyla Gransell (valgt 2025) • Helene Laudrup (valgt 2025) • Gro Stensgaard (valgt 2024) (afbud pga sygdom) • Riko Jacob (valgt 2024) (gik kl. 19.10) • Gertie Feilberg (suppleant) • Dorthe Andersen (suppleant) • Lars Jepsen (medlem) (gik kl. 19.10) • Michael Høxbroe (medlem)	
17.00	30	Spisning <i>Mette sørgede for forplejning</i>	
17.30	30	Jesper fra KAB Jesper orienterede os om, hvor KAB er i processen.	
18.00	10	Indtjekning - Bliv klar til mødet. Valg af facilitator og referent til dette møde. Helene og Dorthe	
18.10	10	A (ttendance): til stede D (uration): mødets varighed – vi slutter kl. 20 M (inutes): referat fra sidst er på hjemmesiden I (nformation): N (æste møde): 24. januar 2026 m. julefrokost, 23. februar 2026	
18.20	5	Samtykke til dagsordenen 1. Opdatering fra admincirklen 2. Nyt fra cirklerne 3. Til nyhedsbrev – Gertie med nyt om området 4. Planlægning af julefrokost v/ Leyla 5. Valg af facilitator og sekretær til næste møde 6. Backlog 7. Tjek ud	B

18.25	20	Opdatering fra admincirklen v/Gro, Riko og Lars Cirklen har afholdt møder med Lillian og Frederik. Lars overtager som regnskabsfører frem til GF. Lillian gør regnskab for 2025 færdig, som Lars reviderer. Derefter bliver Lars regnskabsfører fra uge 2. Frederik har 6 opgaver, den største er medlemsadmin i forbindelse med kontingentopkrævning, som han vil fortsætte med for 400 kr. i timen fra start 2026. Klubmodul: Vi overtager mest muligt selv. Frederik bestyrer info-mailen året ud, derefter overtager Lars. Der skal være to godkendere på udgifter. Lars modtager i Klubmodul, opretter i banken, og en fra bestyrelsen godkender det i banken. Der bør være to andenpersoner. Der er tre medlemmer af admincirklen, så de kan varetage rollerne. På virk.dk står Michael stadig som formand. Dette skiftes til Gro. Der laves en procedurebeskrivelse for formandsskifte. Fuldmagtsreglerne skal ændres i banken til Gro, Rico og Lars. Besluttet: • Frederik overgår til timebetaling og at admin-cirklen har fuldmagt til at lave en aftale med ham. Vedtaget • I det nye år laves en kort træning i Klubmodul. Vedtaget • Vi opfordrer medlemmerne til at bruge app'en Klubmodul efter 1. januar 2026. Lars laver noget til december-nyhedsbrevet. Vedtaget • Lars, Gro og Rico får administratoradgang til Klubmodul frem til GF. Vedtaget • Fuldmagtsreglerne skal ændres til underskrift ved to i banken til Gro, Rico og Lars fra 1. januar 2026. Vedtaget Cirklen opfordres til at lave en domænebeskrivelse.	
18.45	15	Nyt fra cirklerne: <u>Sociokrati</u> – Cirklen er begyndt at holde virtuelle møder og vil gerne have en lille USB-højttaler og ledninger etc. Det kunne være i en kasse på Broen, som Leyla gerne vil stå for at købe. Man vil gerne have en deadline for bidrag til nyhedsbrev. <u>Følgegruppen</u> – Intet nyt. Gruppen ligger stille, men kommer nok i gang igen, når udbuddet sættes i gang. Vi skal overveje, hvordan vi formidler det ud til medlemmerne, når processen kommer i gang igen. Skal det være information i et nyhedsbrev eller medlemsmøde? Leyla vil gerne være med til at arrangere medlemsmøde. <u>Admin</u> – Ikke yderligere. <u>Kommunikation</u> – Ikke noget her, se næste punkt.	

19.00	15	Til nyhedsbrev – Gertie med nyt om området Områdeformyelse Bispeengen laver mange ting, som kan formidles til medlemmerne for at skabe interesse for vores kommende nabolag. Jens-Erik er med i gruppen og kan måske informere. Deadline for næste nyhedsbrev: Indsendelse til Gertie: <u>12. december 2025</u>. Udsendes ca <u>18. december 2025</u>. Når nyhedsbrevet er udsendt, skal det nævnes på facebook. • Fra Sociokrati • Fra admin om klubmodul etc • Om rammebeløbet (politisk) • Om området På sigt skal vi overveje, om vi skal skifte platform hen mod nogle sociale medier og hvem vores målgruppe er.	
19.15	10	Planlægning af julefrokost v/ Leyla 15.30-17.30 møde på Broen (Mette har booket) 18.30 aftensmad på Kanalhuset kl. 18.30 til 9 medlemmer (bestyrelsen plus Michael og Lars). Leyla har booket. 50-50 vegetarmad. Urbania betaler mad (150 kr pr. person). Drikkevarer betaler vi selv. - Leyla arbejder på at få adgang til nøgleboksen til Broen og får nøglen fra Liv.	
19.25	10	Valg af facilitator og sekretær til næste møde Leyla som facilitator og Helene som sekretær for januar og februar.	
19:35	5	Backlog - Hvordan gør vi Broen til “vores” sted? Snak om udstyr til en kasse til at have på Broen (Leyla) - Andre ting til fremtidige møder? - Nyt punkt til dagsorden: Til nyhedsbrev - Evaluering/revurdering af brugen af sociokrati ved ankercirkel-møder /Gro - Hjemmeside som tema, vi skal arbejde videre med. - GF, Gertie kigger på vedtægter til mødet i januar. - Leyla undersøger nøgleboks og adgang til Broen - Kan møderne starte 16.30? (Gertie) - Snak om formidling til medlemmerne af den ændrede bygning, udbud og tidsplan - Medlemsmøde inden GF – diskutere indhold. - Sociolog Benedicte Mygind kan lave et oplæg om fællesskaber i Generationernes Hus i Aarhus. Kontakt Michael Høxbroe.	-

19.40	10	Vi tjekker ud Dejligt møde med skøn mad og hyggelig stemning. Opløftet af ny information.	
-------	----	---	--